

20 December/décembre 2021



# Kiwaniis®

THE KIWANIS FOUNDATION OF CANADA  
LA FONDATION CANADIENNE DU KIWANIS

## Update British Columbia Disaster Relief Fund

Many British Columbia families are suffering from the impact of the recent flooding in the Province. We are asking our Kiwanis Clubs, Club Members, Family and Friends to consider supporting BC families through the Kiwanis Foundation of Canada.

The Goal is to raise \$300,000 with the Kiwanis Foundation of Canada providing \$1 for every \$2 donated up to \$100,000.

This Relief Program will be handled and directed by the Kiwanis Board Members currently living in British Columbia, President Greg Holland (Penticton Club), Director Ann Penner (Abbotsford Club) Past President Doug Button (Penticton Club) and Past President George Cadman (Vancouver Club). They are our boots on the ground. All funds spent will be a recommendation from these individuals, presented to the Foundation

## Mise à jour – Fonds de secours pour la Colombie Britannique

Plusieurs familles de la Colombie Britannique souffrent de l'impact cause par les récentes inondations dans la province. Nous demandons à nos clubs Kiwanis, à nos KIWANIENS et à leurs familles et amis d'envisager la possibilité de faire un don via la Fondation canadienne du Kiwanis.

L'objectif est de récolter 300 000 \$ et la Fondation contribuera de 1 \$ par 2 \$ reçu, et ce jusqu'à concurrence de 100 000 \$.

Ce programme d'aide sera géré et distribué par les membres du conseil d'administration de la Fondation qui habitent en Colombie Britannique, Président Greg Holland (club Kiwanis de Penticton), Directrice Ann Penner (club Kiwanis d'Abbotsford), ex-Président President Doug Button (club Kiwanis de Penticton) et l'ex-Président George Cadman (club Kiwanis de Vancouver). Ils sont

Board for approval before being properly dispersed.

To date we have raised \$55,170. Adding the match of \$27,585, a total of \$82,755 has been raised. 42 individual donors have donated \$11,545. Kiwanis Clubs have donated:

- Kiwanis Clubs of Dartmouth - \$10,000
- Kiwanis Club of Barrie (Includes Members) - \$13,000
- Kiwanis Club of Penticton - \$5,000
- Kiwanis Club of Stamford - \$2,000
- Kiwanis Club of Calgary Chinook - \$1,000
- Kiwanis Club of Owen Sound - \$2,000
- Kiwanis Club of Ottawa - \$1,000
- Kiwanis Club of West Vancouver - \$1,000
- Kiwanis Club of Belleville - \$1,000

Please consider a donation from your Kiwanis Club, Kiwanis Members and Friends of Kiwanis. These Families in BC need our support. Please share our message.

***[Click here to make an individual donation and receive a 2021 income tax receipt.](#)***

nos soldats sur le terrain. Tous les fonds distribués le seront suite à la recommandation de ces individus, après avoir été approuvés par le conseil d'administration de la Fondation

À ce jour, nous avons reçu 55 170 \$. En ajoutant l'appariement au montant de 27 585 \$, un total de 82 755 \$ est présentement disponible. 42 personnes ont individuellement donné 11 545 \$ et les clubs Kiwanis suivants :

- Club Kiwanis de Dartmouth – 10 000 \$
- Club Kiwanis de Barrie (membres inclus) - \$13,000
- Club Kiwanis de Penticton - \$5,000
- Club Kiwanis de Stamford - \$2,000
- Club Kiwanis de Calgary Chinook - \$1,000
- Club Kiwanis d'Owen Sound - \$2,000
- Club Kiwanis d'Ottawa - \$1,000
- Club Kiwanis de West Vancouver - \$1,000
- Club Kiwanis de Belleville - \$1,000

S.V.P., considérez la possibilité que votre club Kiwanis, les membres de vos clubs, leurs familles et amis fassent un don. Demandez, vous verrez le résultat. Ces familles de la Colombie Britannique ont besoin de votre support. Faites circuler ce message.

***[Cliquez ici pour faire un don individuel et recevoir un reçu d'impôt pour l'année 2021.](#)***

## Kids Need Kiwanis Les Enfants ont Besoin de Kiwanis

[519-304-3638] [[office@kfcdn.org](mailto:office@kfcdn.org)] [[www.kfcdn.org](http://www.kfcdn.org)]

Kiwanis Foundation of Canada | PO Box 5034, Brantford, ON N3T 6J7 Canada

[Unsubscribe newsletter@kfcdn.org](mailto:unsubscribe@kfcdn.org)

[Update Profile](#) | [Constant Contact Data Notice](#)

Sent by [newsletter@kfcdn.org](mailto:newsletter@kfcdn.org) powered by



Try email marketing for free today!